
 
 

Skolebestyrelsesmøde den 23/2-2023 
 

kl. 18:00-20:30 på afdeling Kjellerup 
 

Indbudte: 

Forældre: Mette Hulmand Maul, Michael Neigaard Nielsen, Morten Brun Madsen, Sigrid Cecillie 

Juel Hansen, Vibeke Mikkelsen, Lasse Reuter, Mariane Fjendbo, Marianne W Kristensen og Line 

B Nielsen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Marit Hughes, Nanna Larsen og Mette Skytte  

 

Elevrepræsentanter: Emilie Lund Filtenborg og Magnus Nørgaard Jørgensen 

 

Ledelse: Erik Raaby og Kewin Hvidt Larsen 

 

Mødeleder: Sice 

Referent: Erik Raaby 

Afbud:  

Fraværende: Ingen 

 

Dagsorden / Referat 
 

Godkendelse af dagsorden og referat (Kl.18:00) 
 

Ansvar for punktet: Sice 

Referat 

Godkendt 

 

Nyt fra Elevrådet (Kl. 18:05) 

Ansvar for punktet: Sice 

Elevrådet vil orientere om, hvad de arbejder med. 



Referat 
• Elevrådet på afdeling Kjellerup arbejder med sprog og sprogbrug. 

• Elevråd på afdelinger i Sjørslev og Vinderslev arbejder henholdsvis med Legepatrulje og 

frikvartersaktiviteter 

• Elevråd på alle 3 afdelinger er med i et forskningsprojekt i samarbejde med Silkeborg 

Bibliotek. Dette handler om at eleverne selv skal formulere problemstillinger, der kan 

arbejdes med. 

• Der ønskes fra bestyrelsen en kort orientering på møder om, hvad der er på dagsorden 

i elevråd i Sjørslev og Vinderslev. 

• Undersøges hvordan elevråd på de 3 afdelinger kan bringes sammen. 

 

 

Godkendelse af princip: ”Underretning til hjemmet om elevernes 

udbytte af undervisningen” (Kl. 18:20) 
Ansvar for punktet: Kewin 

Herunder information om arbejdet med meddelelsesbogen 

Referat 

Godkendt d. 23.02.2023 – Kewin tager det med i skolens MED-udvalg, og med mindre der er 

ændringer her, er princippet godkendt. 

 

 

Orientering om arbejdet med traditioner (Kl. 18:40) 

Ansvar for punktet: Kewin 

Herefter arbejdes med princippet ”Fælles arrangementer for eleverne herunder lejrskole, 

praktik mv.” 

Referat 

Kewin fortalte om arbejdet med at synliggøre skolens traditioner. Der blev vist et 

arbejdsdokument. Når dette er færdigt præsenteres det for bestyrelsen på det kommende 

møde. 

 

Godkendelse af princip: ”Kommunikation mellem skole og hjem” 

(Kl. 19:00) 

Ansvar for punktet: Kewin 

Referat 

Princip godkendt. Dog skal der læses korrektur på dette. Punktet ønskes behandlet igen som 

en del af arbejdet med trivsel. 



Plan for det kommende fokusområde i skolebestyrelsen om 

trivsel og dagsorden til næste møde 31/3 (Kl. 19:20) 

Ansvar for punktet: Sice 

• Hvem skal inddrages ? 

• Hvilke konkrete elementer vil vi inddrage i arbejdet ? 

• Hvad skal de forskellige repræsentanter undersøge inden mødet ? 

Referat 

Ønske om at have trivsel på dagsorden. 

Konkret efterspørges, at medarbejderrepræsentanter næste gang kommer med konkrete 

eksempler på, hvordan der arbejdes med trivsel og udfordringer i dagligdagen. Både fra 

indskoling og mellemtrin 

Der blev talt om betydning af at være en del af et fællesskab og at kunne indgå i et 

fællesskab. 

Vigtigheden af at få de gode historier frem. 

 

Generel Orientering (Kl. 19:55) 

Ansvar for punktet: Kewin 

Referat 

Vi er i gang med næste skoleårs planlægning, og vi har i ledelsen en temadag i morgen fredag, 

hvor vi skal arbejde med næste skoleårs indsatsområder. 

Vi har gang i den årlige trivselsundersøgelse, som skal være afsluttet d. 20/3. Denne vil også 

indgå i arbejdet omkring trivsel i skolebestyrelsen. 

Efter fire måneder hvor der er blevet gjort erfaringer med, hvad der er brug for af sekretærtid 

efter en sekretær på 34 timer fik andet arbejde. Det er blevet besluttet, at vi har brug har en 

sekretær på 16 timer. Vi er i dialog med skoleafdelingen om at oprette en stilling i samarbejde 

med dem. 

Jyske Bank har henvendt sig til skolen for at invitere elever på skolen til at være med til at 

pege på nogle ting, der kan være med til at fremme trivsel i skoledistriktet. Der har foreløbig 

været afholdt et møde og der er et nyt møde i løbet af de næste uger. Ideen er at Jyske Bank 

vil være med til at sætte ideerne i værk – eller nogle af dem. 

Den kreative skole vil forsøge at sætte muligheden for at spille i Band op på skolen. Det vil der 

komme nærmere om på et kommende møde. 

 

Godkendelse af referat (Kl. 20:15) 

Ansvar for punktet: Kewin 

Referat 



 

 

Eventuelt (Kl.20:20) 

Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

 

 

Kommende punkter 
 

• Arbejdet med princip om Skolens arbejde med elevernes udvikling i 

skolens faglige og sociale fællesskaber (Inklusion og trivsel)  

• Meddelelsesbog (og evt. herunder opdatering af princip om Skole-Hjem 

samarbejdet og skolens og forældrenes ansvar i samarbejdet)  

• Økonomi og budget 

Kommende mødedatoer 
 

• 31/3 – Vinderslev 

• 26/4 – Sjørslev 

• 24/5 – Kjellerup 

• 15/6 – Vinderslev 

 


